AWARD CITATION

1. Surname, name and middle name TATARINOV ALEKSEY YAKIMOVICH

2. Rank Master Sergeant

3. Position and unit Driver of 687 separate "Sedlice" signals battalion

is recommended for order "RED STAR"

4. Birth year 1917

5. Nationality Ukrainian

6. Party membership None party member

7. Participation in the civil war and later in defence of USSR, in Patriotic war

8. Wounds and contusions

9. In Red Army service since 1939

10. Drafted by which induction station Berislavl district military commissariat,

Nikolaev region.

11. Previous awards Order "Glory III class"

12. Awardee's and his family permanent intentionally obscured home address

aress

I. Brief and specific description of the personal feat or merits

On 24 January 1945, he exhibited personal courage and baravery, driving the tank corps Commander General into safety from under intensive enemy aerial bombardment.

He deserves state award order "RED STAR".

Commander of 687 separate "Sedlice" signals battalion

29 January

Major signature /LESNIKOV/

II. Conclusion of the superiors

He deserves order "GLORY II CLASS"

Commander of 11 tank Red Banner corps

Mj. General of armoured corps signature /YUSCHUK/

17 February 1945

Awarded with order "RED STAR" by the decree # 20/n issued by 1 Belorussian front on 10 March 1945.

Aide to the head of personnel department of 1 Belorussian front Major of army service corps signature /TOMAROV/ 13 March 1945

BATTAR MET THE 1. Junio Jamapine Hnercen Trumobus запиность и часть Шофер 687 Старшина Отдельного Седпечкого Батальона Связи проточников и ордену "Красная звезов" 4.Год рокнения 1917 5. MUZOMALNOCES YRPANHEY S. MAN SON 7. Учестве в гражданской войне, последующих боевых действиях во задать СССР и отечественной войне 8. Лисот ля ранения и контузии в отечественной война W. M. RENOTO SPENERS & ROBONOS APRES C 1989 2090 10. Take Por appears Dependence PBK Huronacheron von П. Неи райов награвлен орден "Спава т степени" 12. Постоянный помаживи апрес представляемого и награждение и его семь ж 1. Кратное новиретное изложение личного боевого полвига или заслуг. 24 энваря 1945 года, проявляя плиное мужество и ombazy blibes senepana - komangupa kopnyca uz-nog стивного огно вражестой авиантий. Достоин награжедения орденом. "Красная Звезда" Komangure 689 Omgenoriosa Cegneu, roza sacimansona CByzu -- Mande January Mechanol sevel early "PS.

